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Protokoll 41 

Sammanträdesdag 2019-11-04    

 

ORDINARIE STYRELSESAMMANTRÄDE 

Plats:  Senioren, Hässleholm 

Närvarande: 

Ordförande Bengt Olsson 

Sekreterare Barbro Carlsson 

Kassör  Kjell Håkansson 

  Hem Mathiasson 

  Anita Berg 

                                                    Christina Andersson 

                                                    Rolf Karlsson 

                                  

                            

§ 1 Sammanträdet öppnas 

                  Ordföranden hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes  

§ 3 Justering av protokoll 

Protokoll från sammanträde 2019-10-07 justerades.  

§ 4 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Hem Mathiasson.      

§ 5             Ordförande informerar 

-      AU möte hölls 2019-10-21 

-      Distriktet har ställt in kursen ”Medlemsvård och rekrytering” p g a för få 

     anmälningar. Den kommer att hållas ihop med en annan kurs den 5 december. 

-      Ordförande till årsmötet är klart och församlingshuset bokat. 

-      SPF centralt har kontaktat oss ang STIM pengar. Bengt har skickat en skrivelse. 

-      Senioren har haft utbildning i nya bild-och ljudanläggning. Styrelsen har deltagit. 
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 § 6       Aktuella frågor 

- Stig Åkesson kommer att ha IT utbildning på Senioren. Många äldre kan inte söka 

information på nätet och de behöver även hjälp med blanketter, ex bostadstillägg.      

 

Årsmöte 2020 

- Beslutades att prästen ska läsa upp namnen på avlidna medlemmar. 

- Genomgång av förberedelserna inför mötet. 

             Beslut om styrelsearvode 

- Kjell lämnade förslag på fördelning av styrelsens arvode. Förslaget fastställdes. 

 

Lucia 4/12 

- PR gruppen har bokat luciatåget. Vi diskuterade kringarrangemang. 

 

 § 7       Ekonomi  

       -     Kjell rapporterar, fortsatt god ekonomi. 

 § 8       Övriga frågor 

- Ordförandekonferens på fredag. Bengt, Kjell, Hem och Christina åker. 

- Expeditionen har skickat brev till 65 och 67 åringar för att värva nya medlemma. 

Detta görs fyra gånger per år. 

- Christina åker med Bogruppen till Lund på ett seminarium ”Brukarmedverkan i 

forskning i åldrande och hälsa” 

- Bogruppen skickar remiss till kommunen var SPF 159 anser att kommunen ska bygga 

äldreboende. Önskemål om fler ”mellanboende” eftersom behovet ökar. 

§ 9        Nästa styrelsemöte 

             2019-12-11 kl. 10.00-12.00 på Senioren.  Därefter lunch på Golfrestaurangen. 

§ 10      Sammanträdet avslutas 

              Ordförande tackade och avslutade mötet. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Vid protokollet    Justeras                                                 Justeras 

 

Barbro Carlsson      Hem Mathiasson                                 Bengt Olsson 

Sekreterare    Justerare                                               Ordförande   


